
Protokół Nr 242
posiedzenia Zarządu Powiatu w Końskich

z dnia 22 września 2022r.

Zarząd rozpoczął obrady o godzinie 800• Posiedzenie otworzył Z-ca

PrzewodniczącegoZarządu - Pan Wiesław Skowron witając Członków Zarządu

oraz zaproszonych gości. W posiedzeniu udział wzięli:

• Z-ca PrzewodniczącegoZarządu - Pan Wiesław Skowron,

• Członek Zarządu - Pan JarosławStaciwa,

• Członek Zarządu - Pan Dariusz Banasik,

• Skarbnik Powiatu - Pani Edyta Drążkiewicz,

• Sekretarz Powiatu - Pan Zbigniew Sadorski,

• Główny Specjalista w Wydz. Ol - Pani Monika Równicka.

Lista obecności stanowi załącznik do protokołu.

Wicestarosta zaproponował następujący porządek obrad:

1. Otwarcie posiedzenia i przyjęcie porządku obrad.

2. Przyjęcie protokołów Nr 238, Nr 239 oraz Nr 240 posiedzeń Zarządu

Powiatu.

3. Zaopiniowanie projektów uchwał Rady Powiatu w sprawach:

a) oceny sytuacji ekonomiczno - finansowej Zespołu Opieki

Zdrowotnej w Końskich za rok 2021,

b) wyrażenia zgody na zawarcie przez Powiat Konecki umowy

o świadczenie usług w zakresie publicznego transportu zbiorowego

na terenie powiatu koneckiego z operatorami,

c) określenia zadań, na które przeznacza się środki otrzymane w/g

algorytmu z Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób

Niepełnosprawnychna 2022 rok,

d) przekształcenia Poradni Psychologiczno Pedagogicznej

w Końskich poprzez zmianę siedziby,

e) ustalenia wysokości opłat za zakwaterowanie w Bursie Szkolnej

w Końskich,

f) zmiany uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej

Powiatu Koneckiego na lata 2022-2027,

g) zmian w budżecie Powiatu Koneckiego na 2022 rok.
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4. Podjęcie uchwał Zarządu Powiatu w sprawach:

a) zmiany Regulaminu Organizacyjnego Powiatowego

Środowiskowego Domu Samopomocy wStąporkowie,

b) wyrażenia opinii do projektu aktualizacji nr 8 Wojewódzkiego Planu

Działania Systemu Państwowe Ratownictwo Medyczne dla

województwa świętokrzyskiego,

c) zmian w budżecie Powiatu Koneckiego na 2022 rok.

5. Sprawozdanie końcowe z wykonania zadania publicznego pn:

"Wakacyjna wyprawa nad morze" - Kolonie w Dąbkach i Rowach.

6. Zatwierdzenie stawki żywieniowej obowiązującej od 1 października b.r.

w Specjalnym Ośrodku Szkolno - Wychowawczym w Baryczy.

7. Rozpatrzenie wniosków:

a) Świętokrzyskiego Centrum Kształcenia "Uniwerek" o udzielenie

dotacji na funkcjonowanie branżowej szkoły II stopnia,

b) Wielofunkcyjnej Placówki Pomocy Dziecku Rodzinie

w Stąporkowie o zwiększenie planu finansowego o kwotę 21 000 zł

z przeznaczeniem na zakup energii elektrycznej ,

c) Powiatowego Środowiskowego Domu Samopomocy wStąporkowie

o zwiększenie planu finansowego o kwotę 12 000 zł

z przeznaczeniem na zakup energii elektrycznej i gazu.

8. Uzgodnienie:

a) zmiany części miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego

fragmentu terenu miasta Końskie na wschód od terenów kolejowych

po granice administracyjne miasta wraz z prognozą oddziaływania

na środowisko,

b) zmiany części miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego

fragmentu terenu miasta Końskie oraz sołectwa Komica,

c) miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego obejmującego

fragment terenu miasta Końskie w granicach ulic: Kazanowskiej,

Krakowskiej, 16 Stycznia, Zamkowej Ks. Granata i Strażackiej.

9. Sprawy różne.

Z-ca Przewodniczącego Zarządu - Pan Wiesław Skowron zapytał, czy są

uwagi do treści zaproponowanego wyżej porządku obrad.
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Na wniosek Skarbnika Powiatu - Pani Edyty Drążkiewicz Zarząd

rozszerzył porządek obrad w punkcie ,,4. Podjęcie uchwał Zarządu w sprawach"
o podpunkty:

"d) zmiany uchwały w sprawie ustalenia planu finansowego rachunku

dochodów wydzielonego dla środków z Funduszu Pomocy na 2022 rok,

e) wyboru najkorzystniejszej oferty w postępowaniu o udzielenie zamówienia

publicznego, którego przedmiotem jest bankowa obsługa budżetu Powiatu

Koneckiego i jednostek organizacyjnych Powiatu."

Na wniosek Dyrektora Zabytkowego Zakładu Hutniczego w Maleńcu 

Pana Macieja Chłopka Zarząd rozszerzył porządek obrad o pkt ,,9. Rozpatrzenie

wniosku Zabytkowego Zakładu Hutniczego w Maleńcu o udzielenie pożyczki

przez Powiat Konecki w kwocie 119 847 zł oraz udzielenie dotacji celowej

w kwocie 58510,75 zł z przeznaczeniem na realizację projektu w ramach

programu "Rybactwo i Morze 2014-2020". "Sprawom różnym" nadano numer

10.

Zarząd przyjął porządek obrad posiedzenia, po uwzględnieniu zmian.

Zarząd bez uwag przyjął protokoły Nr 238, Nr 239 oraz Nr 240 posiedzeń

Zarządu Powiatu.

Ad. 3

a) Z-ca Dyrektora ds. Finansowych - Pani Beata Wójcik przedstawiła

projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie oceny sytuacji ekonomiczno 

finansowej Zespołu Opieki Zdrowotnej w Końskich za rok 2021.

Nadmieniła, że przygotowany raport zawiera analizę finansową sytuacji

szpitala oraz prognozę na lata następne. Stwierdziła, że strata za rok 2021

w wysokości 2 623 021 zł nie przekroczyła wartości amortyzacji. Szpital

nie posiada zobowiązań wymagalnych. Oznajmiła, że w ostatnich latach

notowany jest wzrost kosztów funkcjonowania ZOZ związany głównie

z podwyżkami wynagrodzeń, wzrostem cen leków, materiałów i usług.

W ciągu ostatnich lat przychody z Narodowego Funduszu Zdrowia nie

pokryły kosztów funkcjonowania. Stwierdziła, że w jej ocenie powodem

takiego wyniku finansowego jest niedoszacowanie procedur medycznych.
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Skarbnik Powiatu - Pani Edyta Drążkiewicz oznajmiła, że wyniki

finansowe szpitala ostatnich lat pokazują, że ponoszone straty nie mają pokrycia

w kapitale. Przewiduje się, że w roku 2021 strata przewyższy wartość odpisu

amortyzacyjnego. Przyczyn takiej sytuacji jest wiele. Na niektóre z nich

kierownictwo szpitala nie ma wpływu.

Innych uwag nie było.

Zarząd pozytywnie zaopiniował projekt uchwały Rady Powiatu

w przedmiotowej sprawie i przekazał go organowi stanowiącemu.

b) Naczelnik Wydz. Komunikacji i Transportu - Pani Bożena Dąbrowska

przedstawiła projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie wyrażenia zgody

na zawarcie przez Powiat Konecki umowy o świadczenie usług

w zakresie publicznego transportu zbiorowego na terenie powiatu

koneckiego z operatorami. Poinformowała, że Powiat Konecki otrzymał

dofinansowanie z Funduszu rozwoju przewozów autobusowych

o charakterze użyteczności publicznej na realizację zadań własnych

w zakresie przewozów, w formie dopłaty do ceny usługi w kwocie

wyższej niż 145 227,60 zł. Dofinansowaniem zostanie objętych pięć linii

komunikacyjnych:

Sulborowice - Końskie,

Filipy - Końskie,

Giełzów - Końskie,

Luta - Końskie,

Modrzewina - Końskie.

Wymieniła proponowanych przewoźników do obsługi w/w linii

komunikacyjnych.

Skarbnik Powiatu - Pani Edyta Drążkiewicz stwierdziła, że w jej ocenie

w projekcie uchwały nie powinny być wskazani przewoźnicy. Zwróciła uwagę,

że wyłonienie przewoźników nie jest kompetencją Rady Powiatu, tylko

Zarządu. Po podjęciu przez Radę w/w uchwały następuje podpisanie umów na

obsługę linii komunikacyjnych z przewoźnikami.
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Z-ca Przewodniczącego Zarządu - Pan Wiesław Skowron ogłosił przerwę

od godz. 835 do godz. 850 w celu konsultacji z Radcą Prawnym i ewentualnego

poprawienia projektu uchwały Rady Powiatu w omawianej sprawie.

o godz. 855 wznowiono obrady

Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie przez Powiat

Konecki umowy o świadczenie usług w zakresie publicznego transportu

zbiorowego na terenie powiatu koneckiego z operatorami został poprawiony.

W projekcie nie uwzględniono firm przewozowych. Zarząd pozytywnie

zaopiniował projekt uchwały Rady Powiatu w przedmiotowej sprawie

i przekazał go organowi stanowiącemu.

c) Z-ca Dyrektora powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Końskich 

Pani Izabela Kaliś przedstawiła projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie

określenia zadań, na które przeznacza się środki otrzymane w/g algorytmu

z Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych na 2022

rok. Oznajmiła, że zmiany w planie zostały przygotowane w związku

z pisemnym wnioskiem Dyrektora Powiatowego Urzędu Pracy

w Końskich. W celu lepszego zaspokojenia potrzeb osób

niepełnosprawnych zachodzi potrzeba przesunięcia środków finansowych

z zakresu rehabilitacji zawodowej w kwocie 100 000 zł na zadania

z zakresu rehabilitacji społecznej. Zapoznała Zarząd z przygotowanym

planem finansowym uwzględniającym zmiany. Podkreśliła, że zmiany

były konsultowane i zostały zaakceptowane przez Powiatową Radę Osób

Niepełnosprawnych.

Omówiono kwestie związane z możliwością niewykorzystania środków

na zadanie związane z likwidacją barier architektonicznych i ich zwrotem do

PFRON.

Sekretarz Powiatu - Pan Zbigniew Sadorski stwierdził, że w związku

z przerwami w dostawach towarów i usług istnieje ryzyko niewykonania robót

budowlanych.
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Członek Zarządu - Pan Jarosław Staciwa zwrócił uwagę, że warto byłoby

wypromować akcję związaną z pomocą finansową dla osób niepełnosprawnych

w ramach środków PFRON.

Z-ca Dyrektora Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Końskich 

Pani Izabela Kaliś zapewniła, że jest wiele wniosków oczekujących na realizację

i pracownicy PCPR podejmą działania zmierzające do wykorzystania środków

PFRON w całości.

Zarząd Powiatu upoważnił Dyrektora Powiatowego Centrum Pomocy

Rodzinie do przygotowania informacj i w zakresie działań podejmowanych przez

PCPR, związanych z promocją możliwości uzyskania przez osoby

niepełnosprawne dofinansowania ze środków PFRON. Przedmiotowa

informacja powinna zostać dostarczona Zarządowi do końca listopada b.r.

Skarbnik Powiatu - Pani Edyta Drążkiewicz zwróciła uwagę, że

koordynacją przygotowania projektu uchwały Rady Powiatu w przedmiotowej

sprawie powinien zajmować się Wydz. Polityki Społecznej , Oświaty i Zdrowia

ponieważ po zmianie przepisów zadania z zakresu rehabilitacji osób

niepełnosprawnych zostały podzielone: zadania z zakresu rehabilitacji

zawodowej realizuje Powiatowy Urząd Pracy, zadania z zakresu rehabilitacji

społecznej Powiatowe Centrum Pomocy Rodzinie. W związku z tym PCPR nie

powinien przygotowywać propozycj i w zakresie podziału środków na zadnia

z zakresu rehabilitacj i zawodowej. Ponadto dała pod rozwagę temat wsparcia

dla rodzin wychowanków Specjalnego Ośrodka Szkolno - Wychowawczego

w Baryczy.

Zarząd zobowiązał Wydz. Polityki Społecznej, Oświaty i Zdrowia do

przygotowywania projektów uchwał w sprawach określenia zadań, na które

przeznacza się środki otrzymane wg algorytmu z państwowego Funduszu

Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych oraz koordynowania przygotowania

planu wydatkowania środków PFRON na zadania z zakresu rehabilitacji

zawodowej i społecznej.

Innych uwag nie było.

6



Zarząd pozytywnie zaopiniował projekt uchwały Rady Powiatu

w przedmiotowej sprawie i przekazał go organowi stanowiącemu.

d) Naczelnik Wydz. Polityki Społecznej, Oświaty i Zdrowia - Pan Krzysztof

Stachera przedstawił projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie

przekształcenia Poradni Psychologiczno - Pedagogicznej w Końskich

poprzez zmianę siedziby. Poinformował, że Rada Powiatu podjęła

uchwałę intencyjną o zamiarze przekształcenia PPP. Kolejnym etapem

jest podjęcie uchwały o przekształceniu poradni poprzez zmianę siedziby.

Projekt uchwały w tej sprawie posiada pozytywną opinię

Świętokrzyskiego Kuratora Oświaty. O zmianie siedziby zostali także

poinformowani rodzice i opiekunowie.

Uwag do w/w projektu uchwały nie było.

Zarząd poinformował Naczelnika Wydz. Polityki Społecznej, Oświaty

i Zdrowia o decyzji w sprawie przygotowywania przez Wydz. PS projektów

uchwał w sprawach określenia zadań, na które przeznacza się środki otrzymane

wg algorytmu z państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych

oraz koordynowania wydatkowania środków PFRON na zadania z zakresu

rehabilitacj i zawodowej i społecznej.

Zarząd pozytywnie zaopiniował projekt uchwały Rady Powiatu

w przedmiotowej sprawie i przekazał go organowi stanowiącemu.

e) Naczelnik Wydz. Polityki Społecznej, Oświaty i Zdrowia - Pan Krzysztof

Stachera przedstawił projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie ustalenia

wysokości opłat za zakwaterowanie w Bursie Szkolnej w Końskich.

Oznajmił, że projekt uchwały został przygotowany na podstawie

kalkulacji przedłożonej przez Bursę. Stwierdził, że Pani Dyrektor Bursy

proponuje kwotę 160 zł miesięcznie od dnia 1 stycznia 2023 roku.

Skarbnik Powiatu - Pani Edyta Drążkiewicz poinformowała Zarząd, że

uczniowie ponoszą koszty zakwaterowania do 50% kosztów utrzymania

miejsca. Stanowi to kwotę ok. 200 zł. Zwróciła uwagę, że do tej pory uczniowie

ponosili opłatę w wysokości ok. 100 zł. Podkreśliła, że bez względu na to, czy
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będzie to stawka na poziomie 160, czy 200 zł nie pokryje to kosztów utrzymania

Bursy. Zaznaczyła, że obecnie w Bursie przebywa 19 uczniów.

Członek Zarządu - Pan Dariusz Banasik stwierdził, że należy

w przyszłości wziąć pod uwagę argumenty Pani Skarbnik i podnieść opłatę.

Zarząd zaaprobował opłatę za zakwaterowanie w wysokości 160 zł,

pozytywnie zaopiniował projekt uchwały Rady Powiatu w przedmiotowej

sprawie i przekazał go organowi stanowiącemu.

Skarbnik Powiatu - Pani Edyta Drążkiewicz przedstawiła dwa projekty

uchwał rady Powiatu w sprawach:

f) zmiany uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu

Koneckiego na lata 2022-2027,

g) zmian w budżecie Powiatu Koneckiego na 2022 rok.

Omówiła zmiany proponowane w wykazie przedsięwzięć WPF.

Stwierdziła, że proponowane zwiększenianakładówdotyczą:

./ rozbudowy drogi powiatowej Nr 0401 T Stąporków - Smyków 

Radoszyce - Słupia - Włoszezowa (na odcinku Radoszyce-Jakimowice)

o środki na wykup gruntów w kwocie 11 000 zł,

./ budowy drogi powiatowej Nr 0413T Młotkowice - Cis - Zychy 

Podlesie o środki na wykup gruntów w kwocie 125 000 zł,

./ zakupu piasku do zimowego utrzymania dróg o kwotę 140635 zł, w roku

bieżącym o kwotę 70 635 zł,

./ zakupu soli do zimowego utrzymania dróg o kwotę 42 000 zł, w roku

bieżącym 17 000 zł,

./ zimowego utrzymania dróg o kwotę 480 000 zł w 2023 roku,

./ planowanych przesunięć nakładów dotyczących projektu "Recepta na

pracę" w kwocie 305 600 zł, polegających na przesunięciu nakładów

między latami z 2022 roku na 2023 rok.

Szczegółowo omówiła proponowane zmiany w planie dochodów

i wydatków budżetu. Oznajmiła, że zmian jest bardzo dużo i w wyniku ich

wprowadzenia ulegnie zwiększeniu deficyt budżetu, który wyniesie

11 630 643,39 zł. Stwierdziła, że deficyt w jej ocenie jest za duży. Podkreśliła,

że miarą możliwości inwestycyjnych samorządu jest różnica miedzy dochodami

bieżącymi i wydatkami bieżącymi. Na dzień dzisiejszy różnica ta wynosi 3,5
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mln zł. Zaznaczyła, że w w/w projekcie uchwały me zostały uwzględnione

wnioski oświatowe. Braki w oświacie wynoszą ok. 2 mln zł. W arkuszach

organizacji szkół i placówek oświatowych na wynagrodzenia nauczycieli

brakuje ok. 1 mln zł. Z deklaracji rządowych wynika, że w tym roku samorząd

otrzyma część dochodów z Funduszu rozwoju, jednak odbędzie się to kosztem

dochodów roku następnego t.j. o kwotę otrzymaną w tym roku zostaną

pomniejszone dochody roku 2023. Nawiązała do tematu dowozów w SOSW

w Baryczy podkreślając, że pomimo zapewnień Dyrektora Ośrodka z kalkulacji

dowozów wynika, że powiat dopłaca do dowozów kwotę ok. 130000 zł.

Zwróciła uwagę, że jeżeli zima będzie mroźna to z tegorocznego budżetu trzeba

będzie dołożyć środków na zimowe utrzymanie dróg dla Zarządu Dróg

Powiatowych w Końskich.

Zarząd pozytywnie zaopiniował projekty uchwał Rady Powiatu

w przedmiotowych sprawach i przekazał je organowi stanowiącemu.

Ad. 4

a) Beata Brzozowicz - Dzidkowska przedstawiła projekt uchwały Zarządu

w sprawie zmiany Regulaminu Organizacyjnego Powiatowego

Środowiskowego Domu Samopomocy w Stąporkowie. Oznajmiła, że

proponowana zmiana dotyczy zmiany stanowiska pracy z konserwatora

na pracownika gospodarczego oraz czasowe zlikwidowanie stanowiska

pracy administratora. Podkreśliła, że utrzymywanie stanowiska

administratora nie jest możliwe z uwagi na trudną sytuację finansową

jednostki. Krótko omówiła sytuację kadrową PŚDS. Zwróciła uwagę, że

brakuje chętnych do pracy kierowców za proponowane stawki.

Skarbnik Powiatu - Pani Edyta Drążkiewicz stwierdziła, że jest to

dostosowanie regulaminu do stanu faktycznego i możliwości finansowych

jednostki.

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę Nr 12112022 w przedmiotowej

sprawie,

b) Inspektor w Wydz. Zarzadzania Kryzysowego - Pan Wojciech Kołodziej

przedstawił projekt uchwały Zarządu w sprawie wyrażenia opinii do
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projektu aktualizacji nr 8 Wojewódzkiego Planu Działania Systemu

Państwowe Ratownictwo Medyczne dla województwa świętokrzyskiego.

Poinformował, że proponowana zmiana dotyczy utworzenia z dniem

l stycznia 2023 roku trzeciego podstawowego zespołu ratownictwa

medycznego stacjonującego w Końskich. Zespół będzie obejmował

miejscowości Fałków, Ruda Maleniecka, Słupia Konecka i Radoszyce.

Uwag do w/w projektu uchwały nie było.

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę Nr 122/2022 w przedmiotowej

sprawie.

c) Zarząd jednogłośnie podjął przedstawioną przez Skarbnika Powiatu 

Panią Edytę Drążkiewicz uchwałę nr 123/2022 w sprawie zmian

w budżecie Powiatu Koneckiego na 2022 rok.

d) Skarbnik Powiatu - Pani Edyta Drążkiewiczprzedstawiłaprojekt uchwały

Zarządu w sprawie zmiany uchwały w sprawie ustalenia planu

finansowego rachunku dochodów wydzielonego dla środków z Funduszu

Pomocy na 2022 rok. Oznajmiła, że proponowane zmiany dotyczą

środków przeznaczonych na wydawanie orzeczeń o niepełnosprawności

dla obywateli Ukrainy oraz środków na kształcenie, wychowanie i opiekę

nad uczniami będącymi obywatelami Ukrainy.

Uwag do w/w projektu uchwały nie było.

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę Nr 124/2022 w przedmiotowej

sprawie.

e) Naczelnik Wydz. Inwestycji, Zamówień Publicznych i Mienia Powiatu 

Pani Barbara Panek przedstawiła projekt uchwały Zarządu w sprawie

wyboru najkorzystniejszej oferty w postępowaniu o udzielenie

zamówienia publicznego, którego przedmiotem jest bankowa obsługa

budżetu Powiatu Koneckiego i jednostek organizacyjnych Powiatu.

Oznajmiła, że wpłynęła jedna oferta, od Banku Polskiego Kasa Opieki
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S.A. z siedzibą w Warszawie. Zarekomendowała Zarządowi dokonanie

wyboru w/w wykonawcy.

Skarbnik Powiatu - Pani Edyta Drążkiewicz uzupełniła wypowiedź

przedmówcy. Poinformowała, że 3 wykonawców zadawało dodatkowe pytania

związane z prowadzonym postępowaniem i w związku z tym przesunięto termin

otwarcia ofert oraz, że w ramach zawartej umowy z Bankiem PKO S.A. powiat

nie będzie ponosił kosztów prowadzenia rachunków oraz terminali płatniczych.

W zamian nie będzie naliczane oprocentowanie środków na rachunkach

bieżących.

Zarząd dokonał wyboru Banku Polska Kasa Opieki S.A. z siedzibą

w Warszawie oraz podjął uchwałęNr 125/2022 w przedmiotowej sprawie.

Ad. 5

Naczelnik Wydz. Polityki Społecznej, Oświaty i Zdrowia - Pan Krzysztof

Stachera przedstawił sprawozdanie końcowe z wykonania zadania publicznego

pn: "Wakacyjna wyprawa nad morze" - Kolonie w Dąbkach i Rowach.

Poinformował, że zadanie było realizowane przez Towarzystwo Przyjaciół

Dzieci Oddział w Końskich. Na w/w zadanie zostały zabezpieczone środki

w wysokości 20 000 zł, z tego niewykorzystaną kwotę w wysokości 1 000 zł

zwrócono. Zakładane cele zostały zrealizowane, zgodnie z zamierzeniami i na

warunkach określonych w umowie i w związku z tym należy uznać zadanie za

zakończone, a umowę za wykonaną.

Uwag do sprawozdania nie było .

Zarząd przyjął sprawozdanie końcowe z wykonania zadania publicznego

pn.: "Wakacyjna wyprawa nad morze" - kolonie w Dąbkach i Rowach.

Ad. 6

Naczelnik Wydz. Polityki Społecznej, Oświaty i Zdrowia - Pan Krzysztof

Stachera przedstawił propozycje dotyczące wysokości stawki żywieniowej

obowiązującej od 1 października b.r. w Specjalnym Ośrodku Szkolno 

Wychowawczym w Baryczy. Poinformował, że Dyrektor Ośrodka wnioskuje

o podniesienie stawki dziennej żywieniowej dla wychowanków przebywających
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w internacie oraz dzieci dochodzących na posiłki z placówki z kwoty 11 zł do

kwoty 15 zł. Uzasadnił podwyżkę stawki wzrostem cen produktów

spożywczych oraz kosztów przygotowania posiłków.

Zarząd zatwierdził dzienną stawkę żywieniową w wysokości

proponowanej przez Dyrektora SOSW w Baryczy tj. w wysokości 15 zł.

Ad.7

a) W zawiązku z brakiem środków finansowych na realizację zadań

oświatowych Zarząd negatywnie rozpatrzył wniosek Świętokrzyskiego

Centrum Kształcenia "Uniwerek" o udzielenie dotacji na funkcjonowanie

branżowej szkoły II stopnia.

b), c) Zarząd pozytywnie rozpatrzył wniosek Wielofunkcyjnej Placówki

Pomocy Dziecku i Rodzinie w Stąporkowie o zwiększenia planu finansowego

o kwotę 21 000 zł z przeznaczeniem na zakup energii elektrycznej oraz wniosek

Powiatowego Środowiskowego Domu Samopomocy wStąporkowie

o zwiększenie planu finansowego o kwotę 12 000 zł z przeznaczeniem na zakup

energii elektrycznej i gazu.

Ad.8
W związku z pozytywnym stanowiskiem Wydz. Budownictwa

i Gospodarki Przestrzennej przedstawionym przez Naczelnika Wydziału - Panią

Justynę Jędrusińską Zarząd pozytywnie uzgodnił:

./ zmiany części miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego

fragmentu terenu miasta Końskie na wschód od terenów kolejowych po

granice administracyjne miasta wraz z prognozą oddziaływania na

środowisko,

./ zmiany części miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego

fragmentu terenu miasta Końskie oraz sołectwa Komica,

./ miejscowy plan zagospodarowania przestrzennego obejmującego

fragment terenu miasta Końskie w granicach ulic: Kazanowskiej,

Krakowskiej, 16 Stycznia, Zamkowej Ks. Granata i Strażackiej.
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Ad. 9

Dyrektor Zabytkowego Zakładu Hutniczego w Maleńcu - Pan Maciej

Chłopek przedstawił wniosek o udzielenie pożyczki przez Powiat Konecki dla

Zabytkowego Zakładu Hutniczego w kwocie 119 847 zł oraz dotacji celowej

w kwocie 58 510 ,75 zł z przeznaczeniem na realizację projektu w ramach

programu "Rybactwo i Morze 2014-2020". Oznajmił, że planowany termin

realizacji projektu przypadałby na rok 2023. W ramach projektu zostałaby

wybudowana altana, zakupiony namiot sceniczny, ławki, stoły biesiadne oraz

zamontowana sauna zewnętrzna. Środki na realizację projektu przyznawane są

na zasadzie refundacji, stąd wniosek o pożyczkę. Pożyczka zostanie zwrócona

po rozliczeniu projektu, tj. do końca 2023 roku.

Skarbnik Powiatu - Pani Edyta Drążkiewicz oznajmiła, że powiat może

udzielić pożyczki dla Zabytkowego Zakładu Hutniczego w Maleńcu.

Stwierdziła, że ostatecznej odpowiedzi, co do możliwości finansowych powiatu

udzieli konstruując projekt budżetu na 2023 rok. Zaproponowała, aby na ten

moment pozytywnie odnieść się do wniosku Dyrektora.

Stanowisko Pani Skarbnik poparli, Członek Zarządu - Pan Jarosław

Staciwa oraz Członek Zarządu - Pan Dariusz Banasik.

Zarząd pozytywnie odniósł się do wniosku o udzielenie pożyczki dla ZZH

w Maleńcu w kwocie 119 847 zł oraz zabezpieczenia w projekcie budżetu na

2023 rok środków na dotację celową w kwocie 58 510 zł z przeznaczeniem na

wkład własny. Zarząd uznał, że ostateczną decyzję w sprawie podejmie przy

konstrukcji projektu budżetu na 2023 rok.

Ad. 10

W sprawach różnych:

./ Omówiono kwestie związane z podpisaniem umowy na dostawy energii

w ramach Staropolskiej Grupy Zakupowej, w kontekście deklarowanego

przez Rząd zamrożeniacen energii dla samorządów.

./ Z-ca Przewodniczącego Zarządu - Pan Wiesław Skowron nawiązał do

sprawy uruchomienia punktu Wydz. Komunikacji l Transportu
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w Stąporkowie. Przypomniał, że na poprzednim posiedzeniu była mowa

o terminie otwarcia punktu w dniu 1 grudnia b.r. Z przyczyn technicznych

i finansowych zaproponował termin otwarcia - na 2 stycznia 2023 roku.

Zarząd zaaprobował otwarcie punktu Wydz. KT w terminie 2 stycznia

2023 roku.

Innych spraw nie było.

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Z-ca Przewodniczącego

Zarządu o godz. 1045 zamknął posiedzenie.

Na tym protokół zakończono.

Protokołowała Monika Równicka
/i l.. ·· ..·...... ·· .. ··· ...... · t~··· ....·..·..·..·..·
I

Podpisy Członków Zarządu:

Wiesław Skowron

Jarosław Staciwa

Dariusz Banasik
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